

Protokoll - Styrelsemöte 2021-12-06

Tid: måndag: 6/12, 14.00 - 16.00

Plats: Stationshuset

Närvarande: Bo Pettersson, Hjördis Mattsson, Kent Kotte, Kjäll Järvliden, Marie Cederwall

Ej närvarande: Anita Mellberg Tolmunen

Ordförande Kjäll Järvliden öppnade mötet.

1. Val av sekreterare och justerare

Till sekreterare valdes Kjäll Järvliden och justerare Kent Kotte.

2. Föregående protokoll

Protokollet godkändes och signerades av sekreterare och justerare.

3. Lucia-möte

Det mesta av förberedelserna är på plats,

- Presentationen (på skärmen) är på G ... Agenda, Quiz och svar
- Vi förbereder också en genomgång av hemsidan (**Kent & Kjäll**)
- **Göran** fixar lussekatter, pepparkakor och fika till lusse-barnen. **Kjäll** fixar saft.
- **Kent** introducerar "Min historia"
- Presentation av konstnär/bildlärare Amad
- Covid-pass-beställning. **Bosse** kopierar.
- Dagens fotograf är **Kent**.
- **Kjäll** ger lite allmän info och kultur och resor presenterar vad som är på G

4. Underhållning våren 2022

Januari – Kulturskola (**Kent**)

Februari – Richard Vestin (Bosse, bokad)

Mars – Stuvsta trädgård - tips inför säsongen 2022 för villa och balkong (**Kent**)

April – Ronny Lindgren (Kjäll, bokad)

Maj – alternativ tid för Kulturskola (**Kent**)

Juni – **Kjäll** jagar musik, Slagsta Gille, Lifs-andarna, "Bredängsbälgarna???" ... vad heter dom?

Hela vårens underhållning-program skall presenteras i januari-kallelsen!

5. Trippelskräpet

Kent har tagit 6 lotter till vinster i Quiz (2:a och 3:e pris) och inträdesbiljett (1:a och 2:a pris).

Hjördis säljer lotter under mötet (25:-/st). Målet är att sälja alla 36 st.

Marie redovisar årets försäljning till Riks.

På nästa möte beslutar vi om köp av nya lotter för 2022.

6. Kassörens rapport

"Visma förening" programmet inköpt. Historiska bokföringsdata laddade i systemet.

Årets resultat kommer att vara på plussidan.

PRO Stuvsta-Snättringe

Grundprincipen för cirklar är att de inte subventioneras, dvs föreningen betalar inte för litteratur, material, inhyrda ledare, osv. och föreningen skall bara i undantagsfall vara inblandade i penningflödet, tex som för Yogan där Sofia fakturerar föreningen och resp motionär betalar in på vårt plusgiro. Enligt Susanne på ABF får cirkelledarna sin kurslitteratur gratis av ABF. **Kjäll** kollar med Susanne hur det praktiskt skall fungera.

Vi får bidrag från ABF men vi vet inte hur mycket det är med de nya reglerna. Vi bjuder i dagsläget cirkelledarna på lunch en gång/termin. Kjäll stämmer av med cirkelledarna om detta är bra modell. Vi skulle istället kunna använda ABF-bidragen inom resp cirkel.

MåBra är lite stökigt för oss. Deras ekonomi är integrerad med vår trots att det är en fristående löst organiserad grupp. **Styrelsen beslöt**, att det skall vara skarpa gränser, dvs antingen är de till 100% en del av vår förening eller så är vi helt fristående. Övergångsregler kan komma att behövas. **Marie** bokar in oss (Kjäll och Marie) till näst MåBra styrelsemöte.

Marie har undersökt ett antal alternativ till kontanter, så som Swish och izettle. Alla dessa alternativ är för dyra för oss, med så litet pengaflöde och så små belopp/betalning. **Styrelsen beslöt**, att fortsätta med kontanthantering.

7. Studieorganisatör

Ingen har nappat på att ta detta ansvar i styrelsen. **Kjäll** tar detta tillsvidare. Anita tar ev. över till våren!

Kjäll har bokat in ett möte med alla cirkelledare (+ MåBra Kerstin), onsdag 15/12, 12.00 i Stationshuset + lunch på Julius 13.00. Om någon fler i styrelsen vill hänga på ... OSA till Kjäll.

8. Distribution av info/kallelser

Vi kör på samma sätt som i oktober och november. Det funkar OK men kostar oss 6000:- /år om vi kör Postnord varje månad (10 st).

Detta kommer att diskuteras även på nästa styrelsemöte.

9. Program-/info-/nyhets-blad

Vi avvaktar med detta till en bit in på 2022.

10. Grattis till (80, 90, 100-åringar)?

Marie plockar fram underlag ur medlemsregistret. När vi ser listan tar vi ett mail-beslut om hur vi hanterar detta.

11. Nya traditioner

Vi har fått tillgång till Trångsunds medlemsenkät. Det hade varit kanon om vi fått med den till januari-utskicket som en "nystart". **Kent** detaljstuderar enkäten och anpassar till våra förutsättningar. Vi tar ett mail-beslut om hur vi hanterar detta.

Alla funderar på vilka nya "traditioner" (något som händer någon eller några ggr/år) vi borde ha, typ surströmming, utflykt till xxx, osv.

12. Årshjulet

Kjäll delade ut ett första förslag på ett årshjul för oss. Vi hjälps åt att fylla på. Kjäll underhåller dokumentet uppdaterat.

13. Övrigt

Yoga – **Hjördis** stämmer av med Sofia och motionärerna vid nästa tillfälle.
Antal intresserade, kostnad och starttid.

Bernt, kommer att fortsätta med Släktforskningen under våren 2022.

14. Avslutning

Kjäll avslutade mötet och tackade.

Vid protokollet


Kjäll Järvliden

Justerare


Kent Kotte